
Protokół Nr XLV/17

z XLV sesji Rady Miasta Piły,

(zwołanej na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie

gminnym),

która odbyła się w dniu 4 grudnia 2017 r.

w Urzędzie Miasta Piły

sala 229c 

(czas trwania godz.:13:42 – 13:48)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady  XLV sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzył  Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady

Miasta Piły.

Przewodniczący  powiedział, że na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o  samorządzie  gminnym Prezydent  zwołał  dzisiaj  nadzwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Piły.

Przewodniczący stwierdził, że na sali jest quorum - obecnych było  17 radnych (nieobecni

byli radni: Teresa Kasior, Maria Kubica, Zbigniew Pyziak, Lucjan Szutkowski, Marek Toboła

i  Krzysztof  Zając)  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał  oraz  powitał

przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy ktoś chce zgłosić uwagi do proponowanego

porządku obrad. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok -

druk nr 846.

3. Zamknięcie obrad.

http://bip.pila.pl//cms_inc/cms_pobierz_dokument.php?id=153&dok_id=22109


Ad 2.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2017  rok

przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik zgłosiła  autopoprawkę.  Uchwała  została  przygotowana  w  czwartek,  zaraz  po

otrzymaniu informacji.  W czwartek też Prezydent podjął zarządzanie przesuwające środki

pomiędzy działami.  Otrzymaliśmy informację,  że będzie brakowało pieniędzy na wypłatę

dotacji dla szkół niepublicznych - brakująca kwota to 14 140 złotych. Zarządzeniem udało

nam się dokonać stosownych zmian, żeby do 15 grudnia, bo tak stanowią przepisy, wypłacić

dotacje  dla  placówek  niepublicznych.  W  związku  z  tym  dokonujemy  korekty  stanu

początkowego w załączniku nr 2 do uchwały, w zakresie wydatków bieżących, w pierwszym

dziale - w szkołach podstawowych.

Radna Małgorzata Karwacka zapytała, czy jest jakaś szansa na to, że w ramach subwencji

oświatowej dostaniemy jeszcze jakieś środki.

Skarbnik powiedziała, że to jest ostateczny podział środków na jaki możemy liczyć.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 17 głosami „za” - uchwała nr XLIV/599/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 3.

Zamknięcie obrad.

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad Rafał  Zdzierela,  przewodniczący Rady

Miasta Piły zakończył obrady XLV sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela


